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RSV-møde 
RepræsentantSkabet af Veterinærstuderende. 

Tirsdag den 3. december 2024 
  
Tilstede: 28 
Referent: Ditte Myrup Albinus 
 

1) Formalia – 17.30 
▪ Godkendelse af dagsorden: godkendt 
▪ Godkendelse af referat fra RSV (19-09-2024): godkendt 

 
2) Sekretariatet informerer – 17.30 – 18.00 

i. Nyt sekretariat: introduktion af det nye sekretariat. 

ii. Julemøde hos KDS: Alle er velkomne til at deltage i den årlige julebanko den 12. dec. kl. 
19. Der vil være oplæg af Det Veterinære Beredskab, banko med præmier, og snacks og 
spisning. Send besked til sekretariatet, hvis I vil deltage. 

iii. Julebesøg hos AU Viborg: Vi besøger den nye uddannelse i Viborg og hilser på vores 
søsterstuderende den 17. dec. kl. 14-17. DDD sørger for al mad og transport, også hvis 
man vil videre til et andet sted i Jylland, man mødes i Nyborg kl. 11, og ellers kan DDD 
samle én op på vejen. Send besked til sekretariatet. Der er 3 pladser, og 1 er allerede 
taget.  

iv. Medlems- og Kongrespulje: Denne pulje blev afskaffet sidste år af økonomiske årsager og 
er nu tilbage igen i år. Fristen offentliggøres i 2025 og kan søges allerede fra nu af. Alt, 
man skal vide om puljen, står inde på VMFs hjemmeside. Som noget nyt i år kan man søge 
til IVSA-aktiviteter. Derudover er visse beløb blevet ændret.  

 
3) Forsikringstilbud – 18.00 - 18.30  

i. Forsikringen blev før sommer afskaffet ved entydig afstemning for at rette op på 
regnskabets underskud. I år har vi så 130.000 i overskud, og hvad skal der ske med dem? 

ii. Er der stemning for ny, billigere forsikring? Tilbud er indhentet på dette (kort overblik): 
i. Sum 250.000, dobbelt ved >30% mén (gammel forsikring havde en sum på 

500.000, dobbelt ved >30% mén). 
ii. Koster 117 kr. pr. Person, dvs. 117.000 i alt, hvilket er under de 130.000 vi har i 

overskud (gammel forsikring kostede 350.000).  
iii. Strakserstatningen er blevet fjernet, da det mindsker arbejdsbyrden for 

sekretariatet.  
iv. Behandlingshjælp er inkluderet 

• Diskussion: 
• Ménsgrad >30% er ikke de hyppige skader i vores felt. Er der noget erstatning for <30%? 

Ja, dækning fra 5% varigt mén. 
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• Denne forsikring er kun til, når “lortet virkelig brænder”, og medlemmer ikke har andre 
forsikringer.  

• Det går ikke ud over andre udgifter i VMF, kun hvor meget vi kan samle ind pr. år. Det 
handler om, hvad foreningen gerne vil stå for, her kan vi stå for kollektiv beskyttelse. En 
mulighed for at beskytte dem, der ikke har råd til at tegne deres egen forsikring 
andetsteds. VMF vil gerne gå ind for at beskytte studerende på denne måde, på trods af at 
KU ikke selv gør en indsats for dette.  

• Det skal ikke være en falsk tryghed, at vi har en kollektiv forsikring. Da dette er en 
symbolsk forsikring til “når lortet virkelig brænder”, risikerer vi, at folk ikke læser, hvad 
der dækkes, og derfor ikke tegner deres egen, mere dækkende, forsikring. 

iv. Afstemning foretaget anonymt via GoogleForms: Skal VMF tegne en forsikring hos Risk 
Point? 

i. 51,9% nej 
ii. 48,1% ja 

Forslag ikke stemt igennem. 
 

4) Fællesspisning - 18.30 - 18.50  
 

5) Update fra SUND – 18.50 – 19.00  

i. Snak om antallet af rusvejledere til veterinærstudiets rusture. Vores studie virker til at 
have bedst feedback fra russerne ift. andre studier.  

6) Update fra Akademisk Råd – 19.00 – 19.10  

i. Ingen update, starter først fra januar.  

7) Update fra SVH – 19.10 – 19.20  

i. Der sker en masse, men afgøres først den 13/12.  

8) Undervisningsudvalg og øvrige udvalg informerer – 19.20 – 19.30  

Undervisningsudvalg 

IKV: Arbejder med at oprette valgfag på bachelor.  

IVH: Intet møde i 6 mdr. Kommer med opdatering fra næste møde til næste RSV. 

VMF Event: Julebanko 10/12. Der vil være mange og gode præmier. Har det meget bedre siden 
corona-lavpunkt, masser af nye medlemmer i udvalget.  

IVSA DK: Generalforsamling sidste uge, ny bestyrelse valgt ind. Mange vedtægtsændringer, 
opdatering af exchanges, økonomi og generelt strømligning - de fleste ændringer blev stemt 
igennem.  

9) Status yngste årgang – 19.30 – 19.40  
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i. Camilla og Isabel er nye repræsentanter. Kaos i opstart af blok 2.  

10) Status fra øvrige årgangsrep. – 19.40 – 19.55  

Årgang ’23: Fokus på spot-eksamen i infek.  

Årgang ’22: Studerende er trætte af skema (4 timers pause). Halter med fremmøde om 
eftermiddagen, undervisere er trætte af det.  

Årgang ’21: Afsluttet MKR storedyr, får svar de næste par dage. Undervisere er positivt stemt. 
Frist for rotationer var i går. Charlotte Bjørnvad hjælper, hvis det går helt galt med at kunne 
starte på storedyr uden eksamenssvar. Julie Fjeldbord har sagt, at det aldrig har været et problem 
før.  

Årgang ’20: Spredt på rotationer. Intet nyt.  

Årgang ‘19: Passer sig selv på speciale og differentiering. Snart færdige.  

11) Eventuelt – 19.55 – 20.15  

 
 
 


